Hymn Are You Washed in the Blood Piano Sheet Music Guitar Sheet Music



鋼琴樂譜 簡譜 吉他樂譜





風火網頁 Webpage: <u>https://www.feng-huo.ch/</u> Date: March 5 2019

曾否在羔羊血洗清洁

11.9.11.9.副

Ab Db Ab Bb7 Eb 1 <u>1 2</u> 3 <u>3 3 3 2 1</u> <u>5</u> <u>3</u> <u>5</u> 1 1 1 1 1 5 1 2. 曾否 就主,求祂洗净 在羔羊血洗清 你罪 愆?曾 否 洁? Ab Ab7 Db Bbm Ab Eb7 Ab <u>5</u> 3 2 1 1 3 2 1 6 6 7 <u>6</u> 5 <u>5</u> 7 1 6 1 7 曾否 信 主,接祂进入 你心 间?曾否 在羔羊血洗清 洁? Db Eb Ab Bbm <u>7</u> 6 <u>6</u> 5 2 <u>4</u> <u>3</u> <u>3</u> <u>2</u> 7 3 2 1 1 1 曾否 在 羔羊 羊有能血洗清 洁? 血, 在羔 (副) Ab7 Eb7 Ab Db Bbm Ab Ab _|| 3 2 1 1 3 2 1 6 6 6 7 5 5 5 1 7 7 1 1 6 你的衣裳是否洁白犹如雪?曾否 在羔羊血洗清 洁?

二 曾否蒙主赐你赦罪的恩典? 曾否在羔羊血洗清洁? 曾否因主替你受死而心安? 曾否在羔羊血洗清洁?
三 救主来时,你的衣裳是否白? 曾否在羔羊血洗清洁?
三 救主来时,你的衣裳是否白? 曾否在羔羊血洗清洁?
四 加略泉源为着罪人正流淌, 曾否在羔羊血洗清洁?
四 加略泉源为着罪人正流淌, 曾否在羔羊血洗清洁?

曾否在羔羊血洗清洁

11.9.11.9.副

Db Ab Ab Bb7 Eb 5 3 3 3 3 2 1 2-3 5 1 1 1 1 1 2 1 1 5 3 曾否 就主,求祂洗净你罪愆?曾否 在羔羊血洗清 洁? Ab Ab7 Db Bbm Ab Eb7 Ab 321 21 5 5 1 5 7 1 3 6 6 7 1 7 1 -6 6 曾否信主,接祂进入 你心间?曾否 在羔羊血洗清 洁? Ab Bbm Eb Db 5 <u>3</u> <u>2</u> | 6 7 <u>6</u> <u>1</u> <u>2</u> 3 4 3 2 1 7 1 (副) 曾否 在 羔羊 血, 在羔 羊有能血洗清 洁? Ab Ab7 Db Bbm Ab Eb7 Ab <u>3</u><u>2</u> | 1 1 <u>1</u> <u>3</u><u>2</u><u>1</u> | <u>6</u><u>6</u><u>6</u><u>7</u><u>.</u> 5 <u>5</u> <u>5</u> 1 ---6 1 7 7 你的 衣裳是否洁白 犹如 雪?曾否 在羔羊血洗清 洁? _ 曾否蒙主赐你赦罪的恩典? 曾否在羔羊血洗清洁? 曾否在羔羊血洗清洁? 曾否因主替你受死而心安? Ξ 救主来时,你的衣裳是否白? 曾否在羔羊血洗清洁? 荣耀冠冕,你的头额配否戴? 曾否在羔羊血洗清洁?

四 加略泉源为着罪人正流淌, 曾否在羔羊血洗清洁?

曾否在羔羊血洗清洁

降A调 4/4

35 111535 111 12 333321 2-1. 曾否 就主,求他洗净 你罪愆? 曾否 在羔羊血洗清洁?
2. 曾否 蒙主 赐你赦罪 的恩典? 曾否 在羔羊血洗清洁?
3. 当主 来时,你衣裳是 否纯白? 曾否 在羔羊血洗清洁?
4. 加略 泉源 为着罪人 正流淌? 曾否 在羔羊血洗清洁?

32 11 1321 666 16 555177 1--1. 曾否信主,接他进入你心间?曾否在羔羊血洗清洁?
2. 曾否因主 替你受死 心平安?曾否在羔羊血洗清洁?
3. 荣耀 冠冕,你的头是 否配戴?曾否在羔羊血洗清洁?
4. 污秽 衣裳,不该还留 在身上!曾否 在羔羊血洗清洁?

(副歌)

 32 1 - - 1 7 6 - - 1 6 5 12343 2--

 9 6

A[♭] 4/4

曾否在羔羊血洗清洁?

35|1111535|111112|33332121|2-1. 曾否 就主,求他 洗净 你 罪 愆? 曾否 在 羔羊 血 洗清 洁?
2. 曾否 日日 依傍 救主 而同 行? 曾否 在 羔羊 血 洗清 洁?
32|1111321|666776|5551777|1-1. 曾否 信主,接他 进入 你 心 间? 曾否 在 羔羊 血 洗清 洁?
2. 曾否 因主 替你 受死 而 心 安? 曾否 在 羔羊 血 洗清 洁?
(副)32|1--177|6--756|512343|2-曾否 在 羔羊 血, 在羔 羊有能 血 洗清 洁?
32|1111321|6666726|55551777|1--||
你的 衣裳 是否 洁白 犹 如 雪? 曾否 在 羔羊血洗清 洁?



MUSIC: Elisha A. Hoffman

WASHED IN THE BLOOD 11.9.11.9.with Chorus

Are You Washed In The Blood?

Elisha A. Hoffman



Are You Washed In The Blood-crd from www.traditionalmusic.co.uk VERSE1: Have you been to Jesus for the cleansing power? Are you washed in the blood of the lamb? G Are you fully trusting in His grace this hour? Are you washed in the blood of the lamb? G VERSE2: Are you walking daily by the Savior's side? D G Are you washed in the blood of the lamb? C G Do you rest each moment in the Crucified? D7 G G Are you washed in the blood of the lamb? [Tab from: http://www.guitaretab.com/h/hillsongs/309039.html] G VERSE3: When the Bridegroom cometh will your robes be white? G Are you washed in the blood of the lamb? С G Will your soul be ready for the mansions bright? D7 G G And be washed in the blood of the lamb? G VERSE4: Lay aside the garments that are stained with sin. G ח And be washed in the blood of the Lamb. C G There's a fountain flowing for the soul unclean. G D7 G O be washed in the blood of the Lamb. G C CHORUS: Are you washed in the blood, in the soul-cleansing blood of the Lamb? С G Are your garments spotless? Are they white as snow? G D7 G D7 Are you washed in the blood of the Lamb?